

重要通告
謹防不法分子假冒聯合金融集團從事詐騙活動

尊敬的客戶及投資者：

聯合金融集團及其附屬公司聯合證券(“聯合金融”)近日收到關於涉嫌詐騙的查詢，涉嫌詐騙者冒充聯合金融的交易平台、網站及員工等，誘使他人將資金轉至到他們的銀行賬戶進行投資和/或填寫他們偽造的投資表格以獲取個人詳細資料等。聯合金融特此提醒所有客戶及投資者注意並保持警惕，謹防受騙。

一、請通過以下官方途徑訪問或聯絡聯合金融或進行瞭解產品及服務。

官方網站：www.hnsfg.com

客服熱線：(852) 3103 8388

客戶服務部電郵：cs@headandshoulders.com.hk

二、如有任何人自稱是聯合金融的員工，並要求閣下提供個人資料和/或閣下的銀行賬戶信息，同時誘使閣下投資於任何投資產品和/或為投資轉移資金，請保持警惕。如有任何疑問，請聯繫聯合金融核實其身份。閣下也可以向當地執法部門報告涉嫌犯罪/詐騙活動。當發現欺詐活動時，聯合金融保留通過法律途徑履行責任的權利。如有任何疑問，請與聯合金融客戶服務部聯絡。（客戶服務部熱線(852) 3103 8388，
電郵：cs@headandshoulders.com.hk）

三、聯合金融不會使用其他號碼聯系客戶，亦不會通過微信、WhatsApp、Telegram 等任何即時通訊軟件的方式組織投資諮詢活動及給予投資建議。聯合金融的官方網站為 www.hnsfg.com，請客戶通過我司官網或正規應用商店下載聯合證券應用軟件。

聯合金融集團有限公司

2024 年 8 月 22 日

Important Notice
Beware of Scam Activities

Dear Clients and Investors,

Head & Shoulders Financial Group and its subsidiary, Head & Shoulders Securities ("Head & Shoulders Financial Group"), have recently received inquiries regarding suspected fraudulent activities. Fraudsters are impersonating Head & Shoulders Financial Group's trading platform, website, and employees to lure individuals into transferring funds to their bank accounts for investment purposes and/or to fill out fake forms to obtain personal information. Head & Shoulders Financial Group hereby reminds all clients and investors to stay vigilant and cautious to avoid being deceived.

1. Please access or contact Head & Shoulders Financial Group through the following official channels to inquire about our products and services:

Official Website: www.hnsfg.com

Customer Service Hotline: (852) 3103 8388

Customer Service Email: cs@headandshoulders.com.hk

2. If anyone claims to be an employee of Head & Shoulders Financial Group and requests your personal information and/or bank account details, while urging you to invest in any investment products and/or transfer funds for investment, please remain vigilant. If in doubt, please contact Head & Shoulders Financial Group to verify their identity. You may also report the suspected criminal/fraudulent activity to your local law enforcement authorities. Head & Shoulders Financial Group reserves the right to pursue legal action in the event of fraudulent activities. If you have any questions, please contact our Customer Service Department at (852) 3103 8388 or via email at cs@headandshoulders.com.hk.
3. Head & Shoulders Financial Group will not contact clients using any other phone numbers, nor will we organize investment consultation activities or provide investment advice through instant messaging software such as WeChat, WhatsApp, Telegram, etc. The official website of Head & Shoulders Financial Group is www.hnsfg.com. Please ensure you access of our services through our official website or download our app from legitimate app stores.